

# Styrelsemöte 17/6

---

17 JUNI 2018 / KL 18:00 / Plats: Gymmet

## Närvarande

- Tommy Dahlqvist
- David Lindén
- Joakim Nygren
- Martin Hansson
- Sara Tysklind
- Emina Öberg
- Per Moberg
- Jesper Åkerlund
- Tommy Mortimer

# Styrelsemöte 17/6

---

## Agenda

1. Mötesformalia
  - a. Ordförande
  - b. Sekreterare
  - c. Justerare
2. Medlemmar
  - a. Antal,
  - b. Önskemål
3. Ekonomi,
4. Förändringar
  - a. Stora rummet
  - b. Motionsrummet
  - c. Lilla rummet
  - d. Solariet
  - e. Kontoret
5. Underhåll
  - a. Maskiner
  - b. Förnödenheter
6. Inköp
7. Nästa möte
8. Övriga frågor
9. Övrigt
10. Mötets avslutande

# Styrelsemöte 17/6

---

## 1, Mötesformalia

Val av respektive post för detta möte.

### 1.a, Ordförande

Tommy Dahlqvist

### 1.b, Sekreterare

Joakim Nygren

### 1.c, Justerare

Martin Hansson

## 2, Medlemmar

### 2.a, Antal

Ca 520 st

### 2.b, Önskemål

- I. Diverse utrustning till lilla rummet (Medicinbollar, Mattor, Kettlebells), Detta utvärderas efter ommöblering av stora rummet. Avvaktas tills ommöblering gjorts av stora rummet.
- II. ~~Vikter till podiet, Martin tar hem offert på Eleiko vikter. Vikter är beställda och används på gymmet.~~

## 3, Ekonomi

David informerade angående nuläget och kommande utgifter. Just nu återstår ca 40,000kr av budget

# Styrelsemöte 17/6

---

## 4, Förändringar

### 4.a, Stora rummet

- I. Matrix maskiner (förutom benpress) skall säljas/bytas. ABB har visat intresse och har kontaktats.
- II. Ommöblering av bla, diverse benmaskiner.
- III. Smithmaskin skall flyttas från lilla rummet
- IV. David tar fram pris på stånglyftare/stångkil för att underlätta vikthantering vid tex marklyft.

### 4.b, Motionsrummet

- I. En av motionscyklarna skall bytas mot en spinningcykel. Martin tar hem offert.

### 4.c, Lilla rummet

- I. Fasta stänger skall flyttas ur detta rum, placering av dessa stänger är inte bestämd.
- II. Krokar till diverse utrustning för kryssdraget skall beställas och monteras.

### 4.d, Solariet

- I. Emina tar hand om förnödenheter och tömmer regelbundet myntbehållare.

### 4.e, Kontoret

- I. ~~Whiteboard skall beställas och monteras. Sara beställer Whiteboard. Montering återstår.~~

## 5, Underhåll

### 5.a, Maskiner

- ~~I. Batteri skall bytas på Röddmaskin. Joakim kontrollerar detta.~~
- ~~II. Batteri skall bytas på bicepsmaskin (Matrix). Joakim kontrollerar detta.~~

# Styrelsemöte 17/6

---

## 5.b, Förnödenheter

- I. ~~Byte av lysrör på solariet skall göras. Per och Emina ansvarar för detta.~~

## 6, Inköp

- I. ~~Jesper tar hem offert på skivstång (frivändning). Stång kostar ca 8000kr och kommer beställas. Innan användning av denna stång skall det informeras hur och när man använder denna stång.~~
- II. ~~Per kollar pris på handtag/stång till kryssdrag med 2 infästningar. Handtag kostar ca 1000kr. Handtag (se bild 1) kommer beställas.~~
- III. Stång (se bild 2) kommer beställas efter önskemål. Stång kostar ca 1800kr.

## 7, Nästa möte

Ej fastställt. Förslag på dagbyte kom upp efter mötet och en omröstning görs på styrelsens messengergrupp.

## 8, Övrigt

- I. ~~Adminrättigheter på Facebookgrupp skall ges till sekreterare (Joakim). Tommy ansvarar för detta.~~
- II. Försäkringar skall utredas vilka olyckor mm som täcks. Tommy kontrollerar detta.
- III. Låne-tag skall fixas. Denna tag skall användas av personer som behöver tillträde men ej är medlem (tex elektriker, rörmokare mm).
- IV. ~~Mats Edbom skall efter trogen tjänst bli vår nyaste hedersmedlem.~~
- V. Vajer till liggande bencurl bytt
- VI. Vajer till benpress (Matrix) bytt
- VII. Förslag angående att ta bort Hacklift och ersätta det med en beltsquat tog upp av Jesper.
- VIII. Viktställ (väggmonterade) skall märkas med färg och text. Tommy D ansvarar för detta.
- IX. Undersökning angående en eventuellt ny hemsida skall tas upp på medlemsmöte och göras en undersökning på Facebook.
- X. Pär tog upp en fråga som endast berör styrelsen. Avsteg från detta protokoll bifogas för styrelsen (se blad 7).

# Styrelsemöte 17/6

---

## 9, Mötets avslutande

Ordförande

Sekreterare

Justerare

---

# Styrelsemöte 17/6

---

Avsteg från styrelsemötet 2018-06-17.

Pär tog upp att vi ska hålla god ton och tänka på när vi skickar meddelanden på messenger. Samtliga deltagare på mötet håller med.